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Zápis 

z 53. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 27. ledna 2021 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:29 hodin. 

 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Bc. Scheinherr, p. Srb, Ing. Flandera 

 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Bc. Scheinherr 

Hlasování: 3 – 2(místostarosta, Scheinherr) – 0.      

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní 

a že materiály byly na dnešní schůzi odeslány včas. Poukazuje na to, že na stůl bylo dáno doplnění 

programu o bod č. 20 - Kácení dřevin v k.ú. Blatná a k.ú. Jindřichovice u Blatenky, obec 

Blatná. Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, 

a proto nechává hlasovat o doplněném programu jednání.   

Hlasování: 5 – 0 – 0.  

 

Bod č. 1 - Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy 

či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky.  

 

Bod č. 3 - Vyúčtování táborové základny Kadov za rok 2020 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 19/21 

 

Bod č. 4 - Ukončení nájemní smlouvy 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 20/21 

 

Bod č. 5 - Smlouva o budoucí smlouvě darovací a o zřízení služebnosti kanalizace a vodovodu  

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 21/21 

 

Bod č. 6 - Dohoda o převodu práv a povinností 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 22/21 

 

Bod č. 7 - Uzavření Dohody o poskytnutí dotace z Programu rozvoje venkova ČR 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 23/21 

 

Bod č. 8 - Žádost o uzavření smluv o sdružených službách dodávky plynu 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 24/21 

 

Bod č. 9 - Žádost o uzavření smlouvy o sdružených službách dodávky elektřiny a plynu 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 25/21 

 

Bod č. 10 - Žádost o dlouhodobý pronájem nevyužívaných obecních nemovitostí za účelem 

jejich neziskového využití 

Paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání neschvaluje záměr pronájmu 

pozemku st.p.č. 447, jehož součástí je budova č.p. 394, pozemku p.č. 969/2, pozemku p.č. 971/10 

a části pozemku p.č. 971/5 v k.ú. Blatná“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 26/21 
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Bod č. 11 - Změny rozpisu rozpočtu 2020 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 27/21 

 

Bod č. 12 - Změny rozpočtu 7/2020 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 28/21 

 

Bod č. 13 - Žádosti o příspěvek 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 29/21 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 30/21 

 

Bod č. 14 - Žádost příspěvkové organizace Domov pro seniory o dřívější poskytnutí příspěvku 

na provoz 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 31/21 

 

Bod č. 15 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí finančního daru 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 32/21 

 

Bod č. 16 - Oznámení Půjčovny kompenzačních pomůcek Domova pro seniory Blatná – nový 

sazebník půjčovny kompenzačních pomůcek 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 33/21 

 

Bod č. 17 - „Zásady hodnocení a odměňování ředitelů škol zřizovaných městem Blatná 

od 1. 1. 2021“, změna příplatků za vedení ředitelkám ZŠ a MŠ a změna platových tarifů 

ředitelů škol od 1. 1. 2021 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 34/21 

 

Bod č. 18 - Přehled veřejnosprávních kontrol za rok 2020 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 35/21 

 

Bod č. 19 - Přidělení bytu v majetku města a oznámení o přechodu nájmu  

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 36/21 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 37/21 

 

Bod č. 20 – Kácení dřevin v k.ú. Blatná a k.ú. Jindřichovice u Blatenky, obec Blatná 

Paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání a) souhlasí s pokácením celkem 

1 ks dřevin (dle přílohy k bodu A v k. ú. Blatná, obec Blatná na pozemku města Blatná); b) souhlasí 

s kácením 4 ks dřevin a 40 m2 náletového křoví (dle přílohy k bodu B v k. ú. Jindřichovice 

u Blatenky, obec Blatná na pozemku města Blatná)“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 38/21 

 

Informace: a) Připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“  
 

Paní starostka podává zprávu, že byla odeslána žádost na Krajskou hygienickou stanici Jihočeského 

kraje o změnu kapacity ve školní jídelně Základní školy T. G. Masaryka Blatná. Uvádí, že pokud 

bude instituce s navýšením kapacity souhlasit, tak bude následovat podání žádosti o změnu kapacity 

školy ve školském rejstříku.  
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Paní starostka podotýká, že další majitel odstranil svůj prodejní stánek umístěný na pozemku 

p.č. 39/3 v k.ú. a obci Blatná. Konstatuje, že už na daném místě zůstává jen jeden, který musí 

majitelka odstranit nejpozději do 28. 2. 2021.   

 

Paní starostka informuje, že výběr poplatků z parkovacích automatů činil v roce 2020 1 198 030 Kč. 

 

Paní starostka seznamuje radní s nabídkou JTV a.s. na možnou prezentaci města v předmětné 

televizi. Radní se shodují nabídku v současné době nepřijmout s tím, že není vyloučena spolupráce 

v budoucnu, kdy by se mohl natočit spot například o novém sběrném dvoře, až bude kompletně 

zrealizovaný, nebo o koncepci Blatná – město růží.  

 

Paní starostka informuje přítomné, že Svaz měst a obcí Jihočeského kraje zaslal na Ministerstvo 

pro místní rozvoj ČR žádost o zachování stávající úpravy v oblasti územního plánování. Vysvětluje, 

k jakým změnám by mělo dojít a to tedy k přenesení pořizování a zpracování územních plánů, 

regulačních plánů a zásad územního rozvoje zcela do samostatné působnosti. Dále seznamuje radní 

s připomínkami Jihočeského kraje k připravovanému pozměňovacímu návrhu. Konstatuje, že dle 

sdělení zástupce ze Svazu měst a obcí Jihočeského kraje se údajně paní ministryně vyjádřila tak, 

že jeden dopis od Svazu měst a obcí Jihočeského kraje nevyjadřuje přání velkého množství obcí, 

a proto tedy svaz žádá obce, aby se k zachování stávající úpravy v oblasti územního plánování 

připojily zasláním obdobné žádosti na Ministerstvo pro místní rozvoj ČR. Uvádí, že po projednání 

s pracovníky Městského úřadu Blatná, kteří mají na starost územní plánování, navrhuje, aby byl 

za město Blatná odeslán na Ministerstvo pro místní rozvoj ČR dopis podporující zachování stávající 

úpravy v oblasti územního plánování. Ostatní členové Rady města Blatná návrh paní starostky plně 

podporují.  

 

Pan místostarosta informuje o jednání se zástupci Technických služeb města Blatné s.r.o. ohledně 

provozní doby současného a nového sběrného dvora od 15. 3. 2021. 

 

Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 

 

Paní starostka v 8:09 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  

 

Zapsala: Gabriela Mlíčková    

 


